
RESUM PLE 10/5/21 

 
• Decrets: 

 Preguntem per l’incomplent de contracte per part de l’empresa que fa el control 
de la legionel·la als equipaments esportius municipals. Des de l’octubre de 
2018 que la Generalitat ha anat notificant diverses vegades que hi havia 
deficiències i incompliments de les mesures de seguretat i protocols establerts. 
Denunciem la falta d’exigència i celeritat per part del govern municipal, que fins 
el mes de març de 2021 no havia fet res per exigir a l’empresa el compliment 
del contracte. Ara, amb aquest decret, veurem si se soluciona d’una vegada. 

 
• Votem a favor de corregir una errada material en l’acta del ple de gener, en relació a 

l’acord de declarar persona non grat a Felip VI. 
 

• Ens abstenim en la modificació de crèdit que dota una partida d’inversions per poder 
licitar el contracte del servei de neteja viària i recollida de residus (del punt següent). 
Porten molts mesos intentant tirar endavant aquest concurs i ara se n’adonen que en el 
pressupost no estava prevista la inversió. 
A més, el govern aprofita la modificació per incloure una despesa de 16.000 euros per 
contractar un professional que aclareixi el problema que fa anys hi ha als serveis 
territorials. 
 

• Votem a favor de la licitació del contracte de prestació dels serveis de neteja viària i 
recollida de residus urbans. Aquest contracte és el més gran que té el nostre 
ajuntament. Els plecs de la licitació s’estan preparant des de 2019 i encara tardarà uns 
quants mesos a fer-se efectiva amb l’empresa que guanyi el concurs. En aquests plecs 
es faran millores en la quantitat de personal, en el servei a habitatges disseminats, 
renovació de vehicles... 
 

• Votem a favor del Manifest de la XXII Edició del Dia Mundial del Comerç just, 8 de 
maig. En aquest punt vàrem preguntar com havia funcionat fins ara la campanya i 
venda del cafè Argentona, de comerç just. Creiem que l’Ajuntament ha fet ben poc per 
promocionar aquest producte i que la majoria d’argentonins i argentonines no coneixen 
la possibilitat de comprar-lo, ni com ni on. De ben poc serviran aquestes mocions si 
l’Ajuntament no fa la feina que li pertoca. Seran una foto per quedar bé i prou. 
 

• Ens abstenim a una moció de Junts x Cat sobre l’adopció de mesures en contra 
l’ocupació il·legal d’immobles. Creiem que la moció no era prou clara sobre les 
competències que té l’Ajuntament en aquest àmbit i feia propostes de dubtosa legalitat i 
eficàcia. 
 

• Presentem i votem a favor a una moció de l’AMI a favor de l’amnistia de les preses i 
presos polítics a Catalunya. 
 

• Preguntem sobre: 
 A petició d’un vilatà, preguntem sobre els criteris amb els que s’atorguen els 

premis a la transparència municipal. Al web municipal hi ha mancances 
importants que ens fa dubtar de la rigorositat dels premis. 

 Preguntem per l’organització de la Diada de la Flor d’enguany. 
 Demanem se’ns informi del pla d’arranjaments de voreres i carrers pel 2021 

degut al seu mal estat i les queixes constants per caigudes de veïns. 
 Fem un prec perquè es modifiqui el ROM i es puguin fer els Plens presencials 

o semipresencials (que els regidors i regidores puguin escollir). 


